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英美经典电影对白师生情谊篇：春风化雨 场景3(mp3)

Mrs. Jacobs: Mr. Holland, it has come to my attention that you are teaching the students rock and roll.

杰考博夫人：霍兰先生，我注意到你在教学生摇滚乐。
Mr. Holland: Is this a problem?

霍兰先生：有问题吗?

Gene: "Is this a problem"? Yes, I think so. Our only job is to teach. We cannot teach and our students cannot learn if there is no discipline.

吉恩：“有问题吗”?当然有。我们的职责就是投课，如果没有纪律的话，我们无法教，学生也无法学。
Mr. Holland: I'm sorry, what exactly is your point, Gene?

霍兰先生：我不明白，吉恩，你是什么意思?

Gene: My point is, rock and roll by its nature leads to a breakdown in discipline.

吉恩：我的意思是，摇滚乐本身就会导致纪律混乱。
Mr. Holland: What would you like me to do? Deny that rock and roll exists?

霍主先生：你想让我怎么做?否认它的存在?

Gene: What I am — What we are saying is that you should be pushing the classics Brahms, Mozart, Stravinsky.

吉恩：我的意思，我们的意思是你应该推广古典音乐，勃拉姆斯、莫扎特、斯特拉文斯基。
Mr. Holland: Stravinsky was the music of the Russian Revolution, if you want to talk about a breakdown in discipline.

霍兰先生：如果你要谈论导致纪律混乱一事的话，斯特拉文斯基的音乐也是与俄国革命有关。
Gene: You are deliberately exaggerating.

吉恩：你在故意地夸大事实。
Mr. Holland: How about the Kingston Trio, Gene? How about Sing Along With Mitch?

霍兰先生：那“金斯顿三重唱组”呢，吉恩，“跟着米契唱”呢?

Mrs. Jacobs: Oh, please! I just a minute, gentlemen. Mr. Holland, I do not want to interfere in the curriculum of any teacher. But next week I have a meeting with the school board. And there are people in this community who believe that rock and roll is a message sent from the devil himself. Now when that issue comes up, what can 1 tell them?

杰考博夫人：好了，停一下，先生们!霍兰先生，我不愿干涉任何教师的教学，但是下个星期我和学校董事们开会，社区里有些人认为摇滚乐是来自魔鬼的音符。当他们问时，我如何回答?

Mr. Holland: Mrs. Jacobs, you tell them that I am teaching music, and that I will use anything from Beethoven to Billie Holiday to rock and roll, if I think it'll help me teach a student to love music.

霍兰先生：杰考博夫人，你就告诉他们我是教音乐的，只要能让我的学生爱上音乐，不管是贝多芬还是比莉·哈乐黛，或者是摇滚乐，我都会用。
Mrs. Jacobs: That's a reasonable answer, Mr. Holland. I can tell them that.

杰考博夫人：你的回答很合理，霍兰先生。我就这么对他们讲。
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